
Referat fra bestyrelsesmøde i Anneksvænget Grundejerforening 
Den 2. oktober 2019 
 
Til stede:  Camilla, Sebastian, Aage & Laila 
Afbud fra:  Annette. 
Referent:  Laila 
  

1. Godkendelse af referat fra 1. juli 2019  
 

2. Økonomi 
Foreningens CVR nr er i august md. forlænget med yderligere 3 år (en handling der skal gøres hver 3 
år) 
Der er oprettet en Bankkonto til en evt. Vejfond. 

 
 

3. Det grønne område 
Der er modtaget regning fra Henning Quick for græsslåning, til note er det vedtaget at pris pr. gang 
er aftalt til kr. 400,- 
Med hensyn til arbejdsdag er der forsat ikke fastlagt nogen ny, men som tidligere aftales det 
bestyrelsen i mellem og en evt. arbejdsdag slås op på Facebook. Aage vil inden for den nærmest tid 
busktrimme. 
 
 

4. Fliser 
Johnny fra Odense kommune var forbi 20. august og gennemgik fliserne i vænget nr. 25-45 med 
Laila. 
2. oktober komme han så retur med et evt. forlig. Foreningen modtager 60 fliser, som han foreslå 
lagt i vænget nr. 1-23 eller hvor foreningen nu ønsker det i vængerne. Der skal betales 50% af 
arbejdsløn, Johnny kommer retur med pris.  
Grundet til denne løsning er at evt. nye flisers kvalitetsmæssigt ikke vil være bedre end dem vi har nu 
og det vurderes at der er en restlevetid på de lagt fliser på ca. 20 år. 
Bestyrelsen syntes det en god løsning og så vil der i begge være ”nye” fliser på begge vængerne. 
Men da Vejfonden pr. 31/12, 2019 igen overgår til beboerne på vængerne, har Bestyrelsen 
forespurgt om deres holdning, da evt. arbejdsløn skal betales fra den nuværende Vejfond. 
Der afventes  
 
 

5. Vejfond 
Beboerne på de 2 vænger (nr. 1-23 og 25-45) var indkaldt til møde den 19/9, der var fremmødt 11 
husstande og 4 husstande havde tilkendegivet at de støttede en ny vejfond. En ny Vejfond skal selv 
stå for Rensning af vejbrønde 1 gang årligt, vedligeholdelse af vej / Fliser m.m. 
Der var blandt de fremmødt enighed om at der skulle laves en ny Vejfond og dette gerne under 
Foreningen. Det blev aftalt at Foreningen skulle oprette bankkonto, kontakte kommunen om den 
nuværende saldo kan overføres direkte til denne konto, indhente fuldmagt fra alle involveret 
beboere, så Vejfonden evt. kan tinglyses.  
Det er aftalt at der årligt skal indbetales kr. 700,- til den nye vejfond. 
Camilla er ankermanden. 
De fremmødte beboere udtrykt utilfredshed med at der endnu ikke var en løsning på de lagte fliser 
fra år 2011, hvor til vi kunne orientere vi endnu en gang var i dialog med kommunen 

 
 

6. Næste møde / Generalforsamling 
Næste møde afholdes ved Laila den 23. januar 2020 kl. 18:30, er serveres lidt mad. 
Generalforsamlingen afholdes 10 marts 2020 kl. 19:30. Aage booker Sognegården 


